

AKHBAR : KWONG WAH YIT POH

MUKA SURAT : ONLINE

TARIKH : 22 NOVEMBER 2023

HARI : RABU

SENTIMEN : POSITIF



WORD  
Monthly

Unlock your blog's true  
revenue potential

GET STARTED

[首页](#) | [北马](#) | [国内](#) | [娱乐](#) | [国际](#) | [体育](#) | [奇闻](#) | [言论](#) | [报动视频](#) | [大城小镇](#) | [财经](#) | [副刊](#) | [光华特区](#) | [好人好事](#) | [市场动态](#) | [广告](#) | [光华E报](#)

[慈济专区](#) | [工作招聘](#) | [受封人士](#) | [6州选举](#) | [网络话题](#)



[主页](#) > [国内新闻](#)

## 诺丽莎：611万户口159亿存款 SSPN仍是主要教育基金选择

国家高等教育基金局 (PTPTN) 主席拿督诺丽莎指出，截至9月30日，旗下国家教育储蓄计划 (SSPN) 已收到159亿4000万令吉存款总额，同时录得611万个存款户口。

她说，这显示在2004年推出的SSPN仍是具竞争力产品，也成为国内父母的主要教育基金选项。

“SSPN推出各种优惠及福利如每年豁免所得税高达8000令吉、为存款者提供伊斯兰教保险保障、为符合资格家庭提供高达1万令吉配对奖掖、有竞争力的利息、存款获政府担保及符合伊斯兰法。”

她今天出席2023年SSPN储蓄月闭幕仪式时，这么说。

诺丽莎提到，在10月1日至31日举行的SSPN储蓄月，至今已收到接近2亿2000万令吉存款，该局乐观能实现所订下的2亿2000万令吉目标。

她说，从2018年开始推行的SSPN储蓄月是PTPTN标志计划，以配合每年10月31日庆祝世界储蓄日，向社区推广SSPN储蓄的好处。

她说，该局主要使命是加强储蓄习惯，减少社会依赖贷款，以及确保孩子毕业时不会背负债务。

### TRANSLATION:

Datuk Norliza, chairman of the National Higher Education Fund Corporation (PTTPN), pointed out that as of September 30, its National Education Savings Plan (SSPN) had received total deposits of RM15.94 billion and recorded 6.11 million deposit accounts. She said this shows that SSPN, launched in 2004, is still a competitive product and has become the main education fund option for domestic parents. “SSPN offers various offers and benefits such as annual income tax exemption of up to RM8,000, Takaful insurance protection for depositors, matching incentives of up to RM10,000 for

qualifying families, competitive interest rates, government guarantees on deposits and Islamic compliance. Law. ” She said this today when she attended the closing ceremony of the 2023 SSPN Savings Month. Datuk Norliza mentioned that during the SSPN Savings Month held from October 1 to 31, it has received close to RM220 million in deposits so far, and the agency is optimistic that it can achieve the RM220 million target set. She said that the SSPN Savings Month, which was launched in 2018, is a PTPTN logo program to coincide with the celebration of World Savings Day on October 31 every year to promote the benefits of SSPN savings to the community. She said the bureau’s main mission is to strengthen savings habits, reduce society’s dependence on loans, and ensure that children graduate without debt.

<https://www.kwongwah.com.my/20231029/%e8%af%ba%e4%b8%bd%e8%8e%8e%ef%bc%9a611%e4%b8%87%e6%88%b7%e5%8f%a3159%e4%ba%bf%e5%ad%98%e6%ac%be-sspn%e4%bb%8d%e6%98%af%e4%b8%bb%e8%a6%81%e6%95%99%e8%82%b2%e5%9f%ba%e9%87%91%e9%80%89%e6%8b%a9/>